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Abstract (en)
A package consists of a main container (3) e.g. parallel-piped or cylindrical in shape, to hold a first product, enclosed in an outer sleeve (2). A
package consists of a main container (3) e.g. parallelepiped or cylindrical in shape, to hold a first product, enclosed in an outer sleeve (2) which has
an aperture (11) in its surface (10) to receive a holder (12) for a second, smaller product (15). The holder (12) can be in the form of a blister pack
inserted from inside the sleeve and having a surround (14) in contact with the sleeve's inner surface. In a variant the sleeve and blister pack can be
made in one piece.

Abstract (fr)
La présente demande concerne un emballage (1) pour la présentation groupée d'au moins deux articles (3, 15), comportant un fourreau (2) ouvert,
ou apte à être ouvert, en au moins une de ses extrémités, et obtenu en rapprochant deux bords longitudinaux d'une feuille souple (4), et en les
fixant l'un à l'autre, ledit fourreau (2) délimitant, en position montée, un premier compartiment apte à recevoir un premier article (3), l'emballage
comportant un second compartiment (12), extérieur au premier, et apte à recevoir un second article (15), ledit second compartiment (12) comportant
une ouverture (13) débouchant à l'intérieur du premier compartiment, le premier article (3) étant disposé intégralement d'un coté de l'ouverture, le
second article (15) étant disposé intégralement de l'autre côté de ladite ouverture. <IMAGE>
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